
 

 
 

GRISSLANS TOMTSAMFÄLLIGHET, GRISSLEHAMN 
Protokoll fört vid föreningsstämma 2007-06-16  
På Hotell Havsbaden mellan klockan 11.00 – 12.00 

 
 

1. Föreningsstämman öppnades av styrelsens ordförande Jan Ragnemark. 
 

2. Jan Ragnemark valdes till stämmans ordförande och Jan Holmlund till sekreterare 
 

3. Föredragningslistan godkändes enligt utsänt förslag 
 

4. Stämman befanns vara i laga ordning utlyst 
 

5. Röstlängden justerades till att 34 medlemmar var närvarande. Fem fullmakter 
redovisades vilket innebar att 39 röstberättigade registrerades. 

 
6. Till att justera dagens protokoll valdes Kenneth Sjöholm och Gunilla Ragnemark. 

Samma personer valdes till rösträknare. 
 

7. Styrelsens förvaltningsberättelse 
 
       7.1 Årsberättelsen fastställdes enligt utsänd version 
 
       7.2  Resultatet för verksamhetsåret 2006 – 2007 fastställdes 
 
       7.3  Revisionsberättelsen – utan anmärkning - föredrogs av Mathilda Sandstedt.          
         

8. Föreningsstämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet    
    

9. Styrelsens framlagda förslag till budget godkändes av föreningsstämman 
    
      9.1  Stämman fastslog att föreningen skall följa kommunal praxis om ledningssystemet  
             i luft eller mark skadas. Det innebär att mellan fastighet och tomtgräns ansvarar           
             fastighetsägaren för kostnaderna. Från tomtgräns fram till gemensam ledning svarar  
             föreningen för kostnaderna. Risken för skador blir avsevärt mindre om träd och  
             buskar i ledningssystemets närhet avlägsnas. 
  
       9.2  Styrelsens förslag till årsavgift om kronor 3000 godkändes 
 

9.3 Ersättning till styrelsemedlemmarna skall för verksamhetsåret 2007 – 2008 utgå 
enligt samma princip som tidigare.                            

     
      9.4  Byfogden påminde om att våra gemensamma städdagar alltid infaller     
             helgen före Valborg och helgen före All Helgona helgen och med eldning   
             efterföljande helg. Har medlem inte möjlighet att närvara kan städning ske på annan 
             dag - dock skall detta anmälas till byfogden som också tilldelar arbetsuppgift.      
             Samtliga närvarande eller på annan tid arbetande medlem, prickas numera av och        
             Avgift för utebliven städinsats fastställdes till 250 kronor per städtillfälle. 
 

10. Tre motioner hade inkommit; 
 



Stig Samuelsson påpekade i sin motion att bilarnas hastighet fortfarande är mycket 
hög på föreningens vägar och motionerade därmed om hastighetsbekämpande 
åtgärder. 
 
Leif Eliasson motionerade om att en brygga eller badstege skulle underlätta för 
badande och att något av alternativen borde monteras i badviken eller på 
Rödbergsudden. 
 
Sven Hilding påminde i sin motion om hur trevligt det var när bollplanen fanns och då 
på den tiden samlade gammal och ung till gemensamma aktiviteter och föreslog att 
bollplanen borde revitaliseras  
 
Efter några korta inlägg beslutades att motionärerna, bildar var sin arbetsgrupp av 
likasinnade och därefter ta fram en plan för genomförandet samt ett kostnadsförslag. 
Planen och kostnadsförslaget skall ligga på syrelsens bord under hösten och beslut i 
frågorna tas under nästkommande föreningsstämma.        

 
      11. Valberedningens förslag till ny styrelse föredrogs och mötet antog         
            valberedningens förslag; 
            
           Vid mötet valdes  
           Ordförande Jan Ragnemark 1 år kvar av mandattid  
           Kassör  Margareta Kihlgren                1 år kvar av mandattid 
             
           Till att vid efterföljande möte konstituera sig valdes följande medlemmar 
             
           Till styrelseledamöter    Mandattid 
           Jan Holmlund                           2 år  
           Ulla Svensson    2 år  
           Åke Malmström         2 år  

 
          Till styrelsesuppleanter   Mandattid 
          Gunilla Seger   1 år  

       Tomas Dahlmark   1 år  
          Christer Åkerman   1 år  
 
          Till revisorer valdes   Mandattid 
          Mathilda Sandstedt    1 år  
          Eva Karlsson   1 år  

  
          Till revisorssuppleanter valdes  Mandattid 
          Lars Björkman    1 år  
          Björn Bonnevier   1 år  
 
          Valberedning fastställdes enligt det rullande schemat och Jonas Bergram från område 
          E är sammankallande och ansvarar för att skriftligt förslag på  
          styrelsemedlemmar lämnas i god tid före föreningsstämman i juni 2008. 
   
          Från område A rekryterar hus nr  7 Rolf Svahn 
          Från område B rekryterar hus nr 30 Björn Andersson 
          Från område C rekryterar hus nr 27 Inga-Lill Kallin  
          Från område D rekryterar hus nr 36 Kirsten Enander 
  
12.    Övriga frågor.  
         Konstaterades att det ris som av säkerhetsskäl inte kunde eldas i höstas kommer att 

ligga kvar till vårens städdag men att det nu liksom tidigare är förbjudet att under 
sommaren lägga kvistar och grenar på eldningsplatserna.  
 



Björnlokan breder ut sig allt mer på området och medlemmarna uppmanas att med 
rötter rycka upp den eksemspridande växten och därefter lägga lokan i soptunnan.
  

 
13.     Föreningsstämman avslutades med att ordförande tackade de avgående       

styrelsemedlemmarna Pia Reimertz, Maud Oscarsson och Christina Klingberg för gott       
arbete, hälsade alla välkomna att under söndagen hjälpa till med att rensa badviken 
ren från tång och önskade därefter alla medlemmar en trevlig sommar.  

 
 
 
 
 
Jan Holmlund    Justerat 
Sekreterare    Gunilla Ragnemark 
   
      
__________________________  ___________________________ 
 
 
 
    Justerat 
    Kenneth Sjöholm 
 
 
                                                                                            ___________________________ 
 


